

河南神火煤电股份有限公司 2023年半年度报告摘要

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Includes financial metrics like revenue, profit, and market cap.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Details financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

Table with 4 columns: Item, 2023 H1, 2022 H1, and Change. Financial and operational data.

- 1. 经与会董事签字并加盖公章印意的公司董事会第九届五次会议决议；
2. 公司独立董事关于调整2023年度关联交易预计事项的前置认可意见；
3. 公司独立董事关于2023年半年度关联交易事项的意见。

Table with 2 columns: Item and Revision. Details amendments to articles of association and other governance documents.

河南神火煤电股份有限公司 监事会第九届四次会议决议公告

本公司及监事会全体成员保证信息披露的内容真实、准确和完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。
一、会议基本情况
二、会议审议事项
三、会议决议情况

河南神火煤电股份有限公司 关于收购云南神火铝业公司 14.85%股权的公告

本公司及董事会全体成员保证信息披露的内容真实、准确和完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。
一、收购基本情况
二、交易对方的基本情况
三、收购协议的主要内容

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

本公司及全体董事、监事、高级管理人员保证公告内容的真实、准确和完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。
一、日常关联交易基本情况
二、关联关系及关联方的基本情况

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

河南神火煤电股份有限公司 关于调整 2023 年度 日常关联交易预计情况的公告

Table with 6 columns: Transaction type, Party, Content, 2023 H1, 2022 H1, Status. Lists various transactions and their financial impact.

转让方:河南资产基金/商丘新发(以下称“甲方”)
受让方:神火股份(以下称“乙方”)
转让标的:河南资产基金持有的云南神火 9.90%股权/商丘新发持有的云南神火 4.95%股权

一、股权转让协议约定将其持有的标的股权转让给乙,乙方同意按照本协议约定受让甲方转让的标的股权。
二、标的股权转让的基准日为 2023 年 4 月 30 日,根据中联资产评估报告,云南神火铝业(以下称“标的资产”)净资产评估价值为 975,000.00 万元。

六、涉及的其他安排
七、河南资产基金、商丘新发、土地租赁、债权债务转移等情况,交易完成后不会产生同业竞争,不会损害关联交易。
八、本次交易的目的和对公司的影响

一、本次交易不构成重大资产重组
二、本次交易不构成关联交易
三、本次交易不构成同业竞争

一、公司独立董事第九届四次会议决议
二、监事会第九届四次会议决议
三、中联资产评估师出具的《收购资产项目资产评估报告》(中联评报字[2023]第 2986 号);

一、关联交易基本情况
二、关联关系及关联方的基本情况

河南神火煤电股份有限公司 关于 2023 年半年度募集资金存放 与使用情况的专项报告

本公司董事会全体成员保证信息披露的内容真实、准确和完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。
一、募集资金基本情况

一、募集资金基本情况
二、募集资金存放情况

一、募集资金基本情况
二、募集资金存放情况